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Abstract :

The concept of semiotics as a general scienceeistidy of the mark in its various forms and
types did not happen suddenly, it was a procesgwdral views and theories constituted through the
ages philosophy was the cornerstone of the predimpinphase in its western and Arabic

sectionalthough various studies belong to the origin ofte@e semiotics, but there are some Arabic
precursors scattered here and there in our Arabitlge.

Pass Word: the semiotics, the science, the mark, philogpptigin western, Arabic heritage

Résumé :

Le concept de sémiologie, entant que science géngta étudie le signe sous ses diverses
formes et types, n’ est pas apparu si soudainem@&ig ¢’ est un processus de plusieurs pensées et
théories formées a travers les ages, la philosaghiela pierre angulaire de la phase prélimindae
I'’émergence de cette science dans ses deux sertamile occidentale et arabe, malgré que les
différentes études prétendent que la sémiologid’esgine occidentale .

Mot clé : la sémiologie , le signe ,la philosophie , ldesce, I'origine occidentale
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